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Zapytanie 

Szanowny Panie Burmistrzu! 

Zaro'wno gubinianie, j  i goscie odwiedzaJ qcy nasze miasto narzekajq 
na wiele zaniedban. Niejednokrotnie i w toku obrad Rady Miejskiej Gubina, 
i w lokalnej prasie, i w mediach spolecznosciowych pigtnowano niekad (wysoka 
trawa, smieci, przepeknione smietniki) na terenach w poblizu Galerii Hosso. 
Podobnie jest w innych miejscach Gubina, np. u zbiegu ulic Kresowej 
i Kossalca. Informacja, it sq to tereny piywatne, nie wydaje sig dostatecznym 
usprawiedliwieniem panujgcego bakaganu. Bynajmniej nie chodzi to jedynie 
o estetylcg wspomnianych miejsc, ale rowniez o bezpieczenstwo (np. zagrozenie 
pozarem). 

Jalco radna zobowigzana do wyrazania opinii i oczelciwan mieszlcancow 
proszg o wyjasnienie: 

1. Czy sluzby funkcjonujgce w Gubinie, jak chocby Straz Miejska, 
podejmujq dzialania w celu wyegzekwowania obowigzku 
utrzymywania porzgdku i czystosci na prywatnych terenach 
znajdujgcych sie na terenie Gubina? 

2. Jakiego typu sq owe dzialania? 
3. Dlaczego wcigz brak zadowalajgcych efektow, czyli po prostu 

poprawy istniejgcego stanu rzeczy? 

Z wyrazami szacunlcu 

Teresa Zajlcowsl<a 


	Page 1

